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Tisztelt Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság! 
 
 
Mellékelten beterjesztem az Iberican Táncegyesület szakmai beszámolóját, valamint a jövőre 
vonatkozó terveinek bemutatását. Az ülésen az egyesület képviselője meghívottként jelen 
lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2020. január 07. 

 

 

Murvai Árpád   
                          Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
…./2020. (I.10.) határozata 

az Iberican Táncegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja az Iberican Táncegyesület szakmai beszámolóját; 

 

Határidő: 2020. január 10. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 

 

Határidő: 2020. január 10. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2020. január 10. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Iberican Táncegyesület 2018 évi beszámolója és jövőre vonatkozó tervei. 
 

A Táncegyesület a 2018 évet is eredményesen zárta, mint versenyzés, mint 

oktatás terén. Céljainkat megvalósítva, elmondhatjuk, hogy egy eredményes 

jól fejlődő egyesületté lettünk, és tartjuk magunkat az elveinkhez nevelésben 

és oktatásban is. 

Immáron több mint 2 éve dolgozunk együtt Budapest legnagyobb hipp hopp 
tánciskolájával a New Dance World – el, Budapest egyik legjobb táncosa az Iberican ban 
is tanit több tánc stílusban. 
Együtt működésünk lehetőséget ad minden olyan növendékünknek, aki Budapesten 
tanúul tovább, hogy a fent nevezett tánciskola tanulója lehessen és így akár videoklip es 
egyéb táncos műsorok háttértáncosan lehessen. Akár az évek múlásával oktató ként is 
dolgozhasson az iskolánál. 
 
A tavalyi évben is a megnyert pályázati pénzekből, finanszírozni tudtuk működésünk egy 
részét, és az éves tánctáborunk megrendezésében is nagyon sokat jelentett a kapott 
összeg. A tábor minden évben nagyon fontos a közösség építésében, és más tánc stílusok 
meg ismerésében. Igyekszünk minden évben színvonalas programokkal és oktatókkal 
készülni. 
Egyesületünk minden jó ügyet és rendezvényt támogat részvételével. 
Egyesületünk 2018 novemberében ünnepelte 15 éves fennállását a Babits Mihály 
Kulturális Központ színház termében. A közel 4 órás műsorban sztár vendégek is felléptek: 
Molnár Ferenc Caramel aki 45p koncertet adott, budapesti New Dance World profi 
táncosai (tanárai), és a Tolnai származású Hámori Eddy énekes-rapper. A műsor 
feledhetetlen pillanatait az Iberican növendékei 120 fő szolgáltatta. 
Természetesen Országos minősítő versennyel is büszkélkedhetünk, mint minden évben. 
Az idei év végén is részt veszünk a Szerbiai nemzetközi versenyen, ahová nagyon 
készülünk. Ennek költségébe is tudtunk fektetni a kapott összegből. Ez mindig egy nagy 
kiadás az egyesületnek, de a szülők és a támogatásokból ki tudjuk gazdálkodni. 
Készülünk több városi rendezvényre főleg a decemberi hónapban, és az évet egy 
fergeteges év záró jótékonysági műsorral zárjuk december 21-én a Babits Mihály 
Kulturális Központ Szinház termében. 
Ennek a rendezvénynek a bevételének nagyrészét egy tanítványunk édesapjának a 
gyógyítására ajánlom fel min elnök. Egyedül neveli kislányát, aki 10 éves a mamán kívül 
más családtag érdemi nevelésre nincs, apukája leukémiában szenved Gereben Livihez 
hasonlóan, és ugyan abban a stádiumban. 
A jövőbeli terveink az oktatás fejlesztése és átalakítása, amit már el is kezdtem. 
Természetese még mindig terveinkben van a fix terem használat, a tükörre nagy 
szükségünk van az oktatásban, minden lehetőséget meg kapunk a Babits Mihály Kulturális 
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Központtól, amiért hálás vagyok az igazgató úrnak. Igyekeznek mindenre megoldást 
találni. 
Viszont havi szinten, nagyon keveset vagyunk tükrös teremben. 
Sajnos rendezvények miatt sokszor nem marad terem nekünk ez is probléma. Akkor 
nekem kell az óráimat elhalasztani, amit nem tehetek meg. Az edzések óraszámainak meg 
kell lenni, nincs lehetőségem pótolni, mert nincs hol. Erre a problémánkra keresem a 
legjobb megoldást, ami jelen esetben csak egy jó a Piac tér Placc lenne. Szeretném a Placc 
közösségi ház termét állandóra meg kapni, mint az már egy éve előterjesztettem a 
bizottság előtt. 
Az egyesület vállalná a terem be tükrözését, igy lehetőség nyílik más edzéseknek is 
használni azt, aki ott tart táncos foglalkozásokat. Az Iberican a heti fix napjain szeretné 
állandóra meg kapni. 
Egyesületünk megyei szinten elismert és jelenleg a városban az egyetlen olyan 
táncegyesület, ami magán és nem iskolarendszerbe be épített, növendékek száma minden 
évben egyre magasabb. 
Jelenleg is 120 fő, plusz a felnőtt cardio dance ami 15-20 fő.  
Szeretnénk a jövőben, minőségben magasabbat nyújtani a gyerekeknek, ahogy 
oktatásban úgy az edzések körülményeiben is. 
 
 
Tisztelettel: Hacsa Mónika 
Iberican Táncegyesület Elnöke és koreográfusa. 
 
 
Szekszárd. 2019. 10. 28. 

 


